



# الجمعية الوطنية الكبرى لتركيا الجمعية البرلمانية الآسيوية (APA)



أنقرة، 11 تشرين الأول/أكتوبر 2023

صاحب السعادة رئيس البرلمان/الرئيس

السادة أعضاء الجمعية البرلمانية الآسيوية

**الموضوع: رسالة دعوة لاجتماع المجلس التنفيذي للجمعية البرلمانية الآسيوية**

أصحاب السعادة،

يشرفني ويسعدني بصفتي رئيساً للجمعية الوطنية الكبرى لتركيا ورئيساً للجمعية البرلمانية الآسيوية (APA)، أن أدعو سعادتكم بشكل ودي للمشاركة شخصياً في اجتماع المجلس التنفيذي الذي سيعقد في أنطاليا في الفترة من 26 إلى 29 تشرين الثاني/نوفمبر 2023.

سيوفر البرلمان المضيف (الإقامة والوجبات والنقل المحلي) في الفترة من 26 إلى 29 تشرين الثاني/نوفمبر 2023 (ثلاث ليال) لبرلمانيين (اثنين) ومسؤول واحد من برلمانات الدول الأعضاء.

يمكن الاطلاع على الوثائق ذات الصلة بالاجتماع على الموقع الإلكتروني للجمعية البرلمانية الآسيوية:

[www.asianparliament.org](http://www.asianparliament.org)

مرفق استمارة التسجيل. سيتم قريباً إرسال مشروع جدول الأعمال وغيره من الوثائق، وسنقدر عالياً إمكانية أن تبلغوا البرلمان المضيف والأمانة العامة للجمعية البرلمانية الآسيوية بشأن تكوين وفدكم في أقرب وقت ممكن وبما لا يتجاوز الـ 15 من تشرين الثاني/نوفمبر 2023.

وتفضلوا سعادتكم بقبول فائق احترامي وتحياتي الشخصية.

نعمان كورتولموس

رئيس الجمعية الوطنية الكبرى لتركيا

رئيس الجمعية البرلمانية الآسيوية





**GRAND NATIONAL ASSMEBLY OF TÜRKİYE  
ASIAN PARLIAMENTARY ASSEMBLY (APA)**



Ankara, 11 October 2023

Dear Excellency Speaker/President  
Members of the Asian Parliamentary Assembly

**Subject: Invitation letter for the Executive Council Meeting of APA**

Excellency,

As the Speaker of the Grand National Assembly of Türkiye and the President of the Asian Parliamentary Assembly (APA), it is a great honour and pleasure for me to extend a cordial invitation to Your Excellency to personally participate in the Executive Council Meeting, which will be held in Antalya from 26 November 2023 to 29 November 2023.

The Host Parliament will provide hospitality (accommodation, meals and local transport) from 26 November 2023 to 29 November 2023 (three nights) for 2 (two) parliamentarians and 1 (one) official from Member State Parliaments.

The relevant documentation of the meeting could be consulted at the APA website:  
[www.asianparliament.org](http://www.asianparliament.org).

The registration form is attached. The Draft Agenda and other documents will be forwarded soon and it would be greatly appreciated if you could inform the Host Parliament and the APA Secretariat on the composition of your delegation at the earliest but no later than 15 November 2023.

Please accept, Excellency, the assurances of my highest consideration and personal regards.

**Numan KURTULMUŞ**  
**Speaker of the Grand National Assembly of Türkiye**  
**President of the Asian Parliamentary Assembly**